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1700 صندلي به ظرفيت سينمايي تهران اضافه مي شود
جمال ساداتيان از راه اندازي پرديس مگاپارس تا پنج ماه آينده خبر 
داد و تأکيد ک�رد ه�زار و 700 صندلي به ظرفيت س�ينمايي پايتخت 

افزوده مي شود. 
جمال ساداتیان، تهیه كننده سینما در گفت وگو با مهر با اشاره به آخرين 
وضعیت ساخت پرديس سینمايي مگاپارس گفت: ساخت اين پروژه مانند 
بسیاري از پروژه هاي ديگر كمي كند پیش رفته است، اما فکر مي كنم تا پنج 
ماه آينده آماده بهره برداري شود. اين مجموعه سینمايي داراي هشت سالن 
سینماست و از 4هزار و 300 متر فضاي فیزيکي بهره مي برد. وي ادامه داد: 
با راه اندازي اين مجموعه در منطقه شريعتي تهران نزديک به هزار و 700 
صندلي به تعداد صندلي هاي سالن هاي سینماي ايران افزوده مي شود كه 
اين خود آمار قابل توجهي به شمار مي رود. به گفته ساداتیان، هنوز برنامه اي 
براي اجراي تئات��ر در اين پرديس ندارند اما اين ام��کان وجود دارد كه در 
آينده براي اين امر نیز برنامه ريزي شود، ولي در حال حاضر تمركز اصلي بر 
نمايش فیلم هاي سینمايي است. اين تهیه كننده سینما بیان كرد: يکي از 
دلايل ساخت و راه اندازي اين پرديس سینمايي، كمبود ظرفیت سالن هاي 

نمايش��ي در كش��ور بود. تأكید مي كنم كه از جمله سیاست هاي وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامي و تهیه كنندگان سینمايي اين است كه ظرفیت هاي 
نمايشي حوزه سینما در كشور را افزايش دهند و اين ظرفیت تا اطلاع ثانوي 

به فیلم هايي اختصاص پیدا كند كه تولید سینماي ايران باشد. 
وي ادامه داد: امیدوارم در آينده نزديک روند ساخت سالن هاي سینمايي 
در كشور افزايش پیدا كند تا بتوانیم از ظرفیت مازاد سالن هاي سینما براي 
نمايش فیلم هاي خارجي روز جهان هم اس��تفاده كنیم زيرا بي شک بايد 
ساز و كاري در كشور فراهم شود تا ظرف چند سال آينده نمايش فیلم هاي 
خارجي در كشور را داشته باشیم. مدير پرديس سینمايي »قلهک« در پايان 
توضیح داد: البته در حال حاضر نمايش فیلم هاي خارجي در ايران صورت 
مي گیرد، اما اين نمايش به شکل عرضه اين آثار در شبکه نمايش خانگي 
است. اگر شرايطي فراهم شود تا اين فیلم ها روي پرده سینما نمايش داده 
ش��وند، مي تواند در جذب مخاطب تأثیرگذار باشد و در عین حال در بازار 
فیلم هاي داخلي نیز تحركي ايجاد مي شود تا فیلم هاي داخلي سعي در برابر 

كردن كیفیت خود در مقايسه با آثار خارجي داشته باشند. 

 نقدي بر فيلم هاي »مهموني کامي« و »مادر قلب اتمي«
2 فيلم توقيف شده علي احمدزاده

تعريفي نو از منافع ملي در سينماي ملي

    علي کرمي
»بس��یاري از ما نس��ل جوان در اي��ران داراي امید مرده 
هستیم. بسیار منتظريم، شايد براي يک معجزه كه چیزي 
اتفاق مي افتد - ممکن است اتفاق بیفتد، اما ممکن است 

اتفاقي هرگز نیفتد. 
اين چیزها و اين نوع زندگي حداقل در شهرستان هاي بزرگ 
مانند تهران بسیار حالت طبیعي پیدا كرده است. هرچند اينها 
زياد نشان داده نشده، اما اين يک مورد غیرمعمول نیست كه 
آنها پسري را كه نمي شناسند در ماش��ین با  خود به همراه 
مي برند و با او مکالمه دارند. آنها از مواد مخدر و نوش��یدني 
استفاده مي كنند. در ايران، بسیاري از اين موارد زيرزمیني 
وجود دارد، همین دلیل است كه شما ممکن است در مورد 
آنها چیزي نش��نیده باش��ید يا از آن آگاه نباش��ید. زندگي 
خصوصي ما در خانه بسیار مشابه با شما مي باشد، فقط در 

خیابان هاست كه همه چیز اندكي متفاوت است.«
اينها بخشي از صحبت هاي علي احمدزاده، كارگردان فیلم 
»مهموني كامي« اس��ت كه در آذر ۱393 در سايت  اي فور 
فیلم در حاشیه جشنواره فیلم شب سیاه تالین منتشر شده 
اس��ت. »مهموني كامي« عنوان فیلمي اس��ت كه در سال 
۱393 با پروانه س��اختي با نام »چالوس« ساخته شد، اما با 
تغییر نامش به »مهموني كامي« در رسانه ها خبرساز شد. 
خبرساز شدن اين فیلم به خاطر تغییر نامش نبود، بلکه به 
اين خاطر بود كه دبیر جشنواره آن سال يعني آقاي رضاداد به 
خاطر سطح پايین فیلم و همچنین موارد منشوري بسیاري 
كه فیلم داشت، اجازه نداد فیلم حتي به بخش هیئت داوران 
برسد و خود فیلم را كنار گذاشت. اين در حالي بود كه فیلم 
قبل از آن بدون مجوز از سوي سازمان سینمايي به جشنواره 
خارجي هم رفته بود. اما اين پايان كار علي احمدزاده نبود، او 
در فیلم دومش به سراغ همان سوژه فیلم اولش )يعني چند 
دختر و شبگردي هايشان( رفت. فیلمي با عنوان »مادر قلب 
اتمي«. نام اين فیلم برگرفته از يک آلبوم موسیقي است كه 
در سال ۱970 توسط پینک فلويد منتشر شده بود. »مادر 
قلب اتمي« روايتگر دو دختر با نام هاي نوبهار و آرينه است 
كه از يک پارتي شبانه مست كنان خارج مي شوند و اتفاقاتي 

توهمي و واقعي براي شان مي افتد. 
اگر بخواهیم در خصوص فرم اين فیلم صحبت كنیم، حتماً 
بايد به فیلمنامه ضعیف و مش��وش اين فیلم اش��اره كنیم؛ 
فیلمنامه اي كه از صدر تا ذيل آن پر شده از اتفاقات بي ربط و 
خسته كننده كه توسط فیلمنامه نويس كنار هم قرار گرفته 
است. فیلم مانند بسیاري از فیلم هاي ضعیف كه نمي دانند 
داس��تان را از كجا آغاز كنند از يک تصادف شروع مي شود؛ 
تصادفي كه موجب مي شود طوفان )محمدرضا گلزار( وارد 
داستان شود؛ طوفاني كه زايیده توهمات اين دو دختر است 

و تا انتهاي فیلم با آنها پیش مي آيد. 
از نکات منفي ديگ��ر اين فیلم مي توان به ي��ک كلیدواژه 
اساسي در اين فیلم اش��اره كرد؛ كلیدواژه اي كه به كرات 
در فیلم بدان اش��اره ش��د. آن كلیدواژه دستشويي است. 
اگر بخواهیم از ابتداي فیلم اين روند را بررسي كنیم، بايد 
بگويیم كه فیلم و معرفي عوامل فیلم از دستشويي فرنگي 
ساختماني كه در آن پارتي برگزار ش��ده و قاب كلوزآپ از 
دختري كه بر آن نشسته آغاز مي شود. بعد از آن طي يک 

ديالوگ تاريخچه دستشويي فرنگي توسط كامي به نوبهار 
داده مي شود. از اين سکانس تا انتهاي فیلم حداقل ۱0 بار 
كلمه دستشويي توسط بازيگران به زبان آورده مي شود. حال 
مسئله اينجاست، من از دوستان سازنده اي كه ادعاي علم 
به سینما دارند، س��ؤالي دارم و آن اينکه نام دو فیلم موفق 
هالیودي را بیاورند كه در آنها يک  بار از دستش��ويي – چه 
كلامي و چه تصويري- استفاده شده باشد. نمي دانیم چرا 
برخي از كارگردانان ما ارادت بسیاري به نمايش دستشويي 
و اس��تفاده از لفظ آن دارند. نکته جالب تر اين است كه در 
اولین پوستري كه از اين فیلم رونمايي شد، دقیقاً يک توالت 
فرنگي و يک كفش پاشنه بلند قرمز خودنمايي مي كردند؛ 
پوس��تري كه در كمال تعجب وقتي از تهیه كننده آن در 

خصوصش سؤال شد، اعلام بي خبري كرد. 
فارغ از فرم ضعیف فیلم، صحبتي هم بايد از محتواي »مادر 
قلب اتمي« بکنیم. در ابتداي فیلم تأكید دارد كه امش��ب، 
شب واريز يارانه هاس��ت و در طي فیلم هم بارها بدان اشاره 
مي شود؛ اشاره اي كه با طعنه هايي تأكید مي كرد كه چون 
ش��ب پرداخت يارانه هاس��ت، همه پول هاي بانک ها خالي 
شده و دستگاه هاي خودپرداز همه خالي هستند. بر فرض 
درست بودن اين ادعا سؤالي مطرح مي شود و آن اينکه، چرا 
در مناطقي كه شما فیلمبرداري فیلم خود را انجام داديد )پل 
پارك وي به بالا( دستگاه ها خالي است، اين مناطق كه در 
ظاهر مناطق مرفه نشین است و در شأن آنها نیست به خاطر 
مبلغي ناچیز نیمه شب به بانک بیايند و پول خود را بردارند. 
 سیدامیر س��یدزاده، تهیه كننده فیلم »مادر قلب اتمي« 
در گفت وگويي با خبرگزاري فارس به نکاتي اشاره داشته 
كه من ترجیح مي دهم آنها را به صورت نقل مستقیم در 
اين نوشته بیاورم. س��یدزاده در اين گفت وگو مي گويد: 
اين فیلم سینمايي واقعاً در جهت منافع نظام جمهوري 
اسلامي ايران است. در اين اثر سینمايي به صورت كامل 
شبکه هاي ماهواره اي بیگانه را زير سؤال مي برد و ماهیت 

اصلي آنها در فیلم برملا مي شود. 
من در خصوص صحبت هاي سیدزاده هیچ حرفي ندارم، فقط 
با چند مقدمه، نتیجه گیري را بر عهده مخاطبان مي گذارم. 
همانطور كه اعلام شده فیلم »مادر قلب اتمي« در ادامه فیلم 
»مهموني كامي« است و داس��تان همان دخترها را دنبال 
كرده  است. درخصوص »مهموني كامي« هم به گفته هاي 
كارگردانش در مصاحبه اي در ابتداي متن اش��اره داشتیم. 
حال سؤال من از آقاي سیدزاده اين است كه اين فیلم چگونه 
مي تواند در راستاي منافع ملي و ضد شبکه هاي ماهوار ه اي 
باشد در حالي كه به گفته كارگردانش اين كارها )روابط دختر 
و پسر در اين سطح، شرب خمر، لاابالي گري و...( در شهرهاي 
بزرگ بسیار رواج دارد. آقاي سیدزاده، خواهشاً ما را به مانند 
پوستر آلبوم مادر قلب اتمي فرض نکنید و آقاي احمدزاده 

خواهشاً فیلمي نسازيد كه قیاس به نفس باشد. 
در نهايت خطاب من به مسئولاني است كه بعد از دو سال 
توقیف شدن فیلم به خاطر سونامي فک توقیفي كه در آن 
گرفتار شدند، مي خواهند تمام آنچه به نظرشان در شأن 
سینماي ايران نبود، شايسته اكران در سینماهاي كشور 
بدانند. حال يا ش��أن آنها بالا رفته يا شأن سینماي ايران 

پايین آمده است.

    محمدصادق عابديني
در ادام�ه رون�د توزي�ع فيلم ه�اي توقيفي 
در اينترنت، فيل�م »50 کيلو آلبال�و« که به 
دليل سخيف بودنش از سوي دولت يازدهم 
توقيف ش�ده بود به ص�ورت غيرقانوني در 
فضاي مجازي منتشر ش�د. بالا رفتن تعداد 
فيلم هاي توقيف شده اي که از طريق انتشار 
در اينترنت در اختيار هم�گان قرار گرفته و 
ديده شده اند، س�ير صعودي معناداري را به 
خود گرفته و همين موضوع ام�کان اتفاقي 
بودن سير اتفاقات را ضعيف تر از قبل مي کند. 
اكنون سؤال اينجاس��ت كه چرا فقط برخي از 
فیلم هاي خاص هستند كه در اينترنت پخش 
مي شوند؟ آن هم دقیقاً فیلم هايي كه توقیف شان 

با سروصدا همراه بوده است!
فیلم سینمايي »50 كیلو آلبالو« به كارگرداني 
ماني حقیقي چند روزي اس��ت در سايت هاي 
اينترنتي منتشر شده است. اين  بار اطلاع خاصي 
درباره منش��أ انتش��ار اين فیلم منتشر نشده و 
نمي ش��ود گفت كه آيا وزارت ارشاد و سازمان 
س��ینمايي منبع درز فايل اين فیل��م به بیرون 
بوده اند يا س��ازمان صداوس��یما باعث لو رفتن 
نسخه اصلي 50 كیلو آلبالو ش��ده است. شايد 
هم هیچ كدام از اين دو س��ازمان بدسابقه اين 

بار در موضوع قاچاق فیلم ماني حقیقي مقصر 
اصلي نباش��ند! حتي برعکس درست در زماني 
اين اتفاق مي افتد كه بحث جدي براي انتش��ار 
اين فیلم در شبکه نمايش خانگي مطرح شده 
اس��ت. تقريباً س��ناريويي كه براي »گشت2« 
پیش آمد در حال تکرار اس��ت، يعن��ي ابتدا در 
فضاي مجازي فیلم منتشر مي شود و سايت هاي 
دانلود فیلم آن را در خروجي شان قرار مي دهند 
و بعد نسخه نمايش خانگي آن در شبکه مويرگي 

توزيع مي شود. 
»50 كیلو آلبالو« جزو فیلم هاي پرفروش اكران 
نوروز 95 ب��ود؛ فیلم كمدي كه اك��ران خوبي 
داشت و به رغم مخالفت ها با محتواي مبتذلش، 
فیلم همچنان بر پرده سینماها بود، حتي بسیج 
دانشجويي دانشگاه  امام  صادق)ع( در اعتراض 
به اكران اين فیلم نامه اي سرگشاده منتشر كرد 
و متن نامه را به همراه پیاله اي آلبالوي فاس��د 
براي دفتر حجت الله ايوبي، رئیس وقت سازمان 
سینمايي ارسال كرد. در نامه بسیج دانشجويي 
تأكید ش��ده بود: جن��اب آقاي ايوبي، به ش��ما 
پیشنهاد مي كنیم كه همراه خانواده محترمتان 
از بعض��ي از فیلم هاي روي پ��رده اين روزهاي 

سینما بازديد فرمايید. 
البت��ه آن ش��خصي ك��ه بع��د از دي��دن فیلم 

آلبالو« دستور توقیف آن را داد، ايوبي  كیلو   50«
نبود بلکه علي جنتي، وزير وقت ارش��اد بود كه 
پس از آنکه فیلم را ديد دستور توقیف آن را صادر 
كرد و گفت: اگر قبلًا اين فیلم را ديده بودم، اجازه 
صدور پروانه نمايش نم��ي دادم، اما به هر حال 
فیلم مجوز نمايش گرفته بود و ما نمي توانستیم 
آن را از پرده پايین بکش��یم به همین دلیل من 
بايد درباره فیلم اظهارنظر مي كردم تا نشان دهم 
با آن موافق نیستم و فیلم را تأيید نمي كنم. البته 
در مورد اكران فیلم در شهرس��تان ها و ش��بکه 

نمايش خانگي فکر ديگري خواهیم كرد. 
اما عمر وزارت علي جنتي امس��ال نکش��ید و 
نتوانست تصمیمي براي توزيع فیلم »50 كیلو 
آلبالو« در شبکه نمايش خانگي اتخاذ كند، اما 
اكنون برخلاف همه انتقادهايي كه به محتواي 
اين فیلم وارد ش��ده بود، قرار است در روزهاي 
آينده »50 كیلو آلبالو« با اصلاحاتي وارد شبکه 
نمايش خانگي شود و از سوي ديگر نسخه اصلي 
آن هم از سوي منبعي كه فعلًا ناشناس است در 
اينترنت منتشر شده و امکان دانلودش به راحتي 
فراهم شد اس��ت، اما اين بار هیچ كس به خاطر 
توزيع فیلم قاچاق »50 كیل��و آلبالو« اعتراض 
نمي كند. اين مس��ئله در مقابل اعتراض شديد 
چند روز پیش سعید س��هیلي به انتشار نسخه 
قاچاق فیلمش كه ب��ه س��وزاندن كارت خانه 
سینما منجر شد، پارادوكسي را به وجود آورده 
است. چرا از يک سو يک سینماگر براي اجحاف 
در حقش دست به اعتراض گسترده مي زند، اما 
ديگري هیچ واكنش��ي از خود نشان نمي دهد؟ 
نامشخص بودن منشأ انتش��ار فیلم نیز مسئله 
ديگري است كه به مشکوك بودن عرضه نسخه 
قاچاق »50 كیل��و آلبال��و« مي افزايد! و مطرح 
ش��دن توزيع فیلم توقیفي در ش��بکه نمايش 
خانگي كه باعث تحت الشعاع قرار گرفتن بحث 
توزيع نسخه قاچاق فیلم شده است، اين فرضیه 
را قوي تر مي كند كه مس��ئله توزيع فیلم هاي 
توقیفي در فضاي مجازي تاكتیکي است براي 
ديده شدن فیلم هايي كه قانون مانع ديده شدن 

آنها شده است.

يک فيلم توقيفي ديگر در فضاي مجازي منتشر شد   

قاچاق،بهانهايبرايديدهشدن
فيلمتوقيفيها

 موج واکنش هاي منفي 
به فيلم »مادر قلب اتمي« در فضاي مجازي

وقت تون رو هدر نديد!  

 ضعف فني و محتوايي فیلم مادر قلب اتم��ي اين روزها صداي 
خیلي ها از جمله فعالان رسانه اي اصلاح طلب را درآورده و باعث 
شده اين موضوع پیش كشیده شود كه اساساً چرا بايد فیلمي تا 
اين حد ضعیف توقیف شود كه عطشي كاذب براي ديده شدن 
آن ايجاد ش��ده و عده اي كه براي ديدن فیل��م هجوم آورده اند، 

سرخورده از سالن سینما بیرون بیايند. 
اين روزها واكنش هاي منفي به فیلم از توقیف درآمده »مادر قلب 
اتمي« شدت گرفته است، براي مثال يک روزنامه نگار اصلاح طلب با 
اشاره به فیلم »مادر قلب اتمي« نوشت: بعضي فیلم ها توقیف بمانند 
بهتر است! در تمام طول فیلم احس��اس مي كردم دارد به شعورم 
توهین مي شود. در نمونه اي ديگر، صبا آذرپیک، خبرنگار روزنامه 
اعتماد در اين ارتباط نوشت: »من سعي كردم دينم رو بهتون ادا 
كنم )كلي ري توئیت كردم( كه وقت تون رو براي مادر قلب اتمي 

نگذاريد، حداقل برادرم خسرو يا ويلايي ها رو ببینید.«
يک كاربر فضاي مجازي نیز درباره اين فیلم اينگونه توئیت كرد: 
»مادر قلب اتمي« رو هرگز نبینید اگر واس��ه شعور و وقت تون 
ارزش قائل هستین، اگر نمي خوايد 90 دقیقه به خودتون و فیلم 
و همه فحش بدين نبینید آقا! نبینید! حدس ما اين بود كه اين 
چند سال هم به خاطر توهین به شعور مخاطب توقیف بوده، فراتر 

از فاجعه بود واقعاً...
كاربر ديگ��ري توئیت كرد: »ام��روز رفتیم مادر قل��ب اتمي رو 
ديديم و بابت استفاده از اين اسم براي فیلم بايد از پینک فلويد 
عذرخواهي بشه واقعاً.« در توئیت ديگري كه با نام بابک در فضاي 
مجازي به اشتراك گذاشته شده، آمده: »يه افتضاح به تمام معنا... 
بدون سروته... بدون داستان مشخص... كش دادناي الکي... حتي 

مي تونم بگم توهین به مخاطب... متأسفم.« 
كاربر ديگ��ري در فضاي مجازي ب��ا نام حمیدرض��ا توئیت كرده: 
»بي جهت بهترين صفتي  اس��ت كه مي توان براي مادر قلب اتمي 
به كار برد. يلخي، كش��کي و دورهمي هم شايد در رده هاي بعدي 
صفت هاي خوبي باشند.« شخص ديگري نوشته: »مادر قلب اتمي 
يه چیزايي راجع به فیلماي هنري شنیده بود، ولي متأسفانه زياد 
واسش توضیح نداده بودن! به عنوان يه آدمى كه خیلى فیلم مي بینه. 
مادر قلب اتمي مزخرف ترين فیلمى بود كه تا به حال ديدم! موندم 
ترانه علیدوستى چرا بازى كرده توش واقعاً!؟« شخصي به نام پیمان 
در نوشته ديگري در فضاي مجازي آورده: اينجور اكران كردن فیلم 
مادر قلب اتمي نوعي كلاهبرداري محس��وب مي ش��ه! واقعاً فیلم 

ضعیف و بي سر و تهي است! )سعي كردم با ادب باشم(
مهدي هم اينگونه به فیلم واكنش نش��ان داده است: اگه تصمیم 
داريد بريد مادر قلب اتمي رو ببینی��د، ارزش ديدن نداره، جاش 
ويلايي ها رو ببینید. فیلم ضعیف »مادر قلب اتمي« مي توانس��ت 
همان سالي كه قرار بود اكران شود با مقداري اصلاح در ديالوگ ها 
براي مثال در گروه دولتي هنر و تجربه روانه اكران ش��ود و پس از 
شکست در گیشه به زباله دان تاريخ بپیوندد، اما توقیف چند ساله 

اين اثر باعث شد عطشي كاذب براي ديده شدن آن ايجاد شود.

    فرزين ماندگار
محمد امامي، سرمايه گذار و تهيه کننده »شهرزاد« 
در نشستي در شهر تورنتو کانادا با سياسي کردن 
س�ريال ش�هرزاد منتقدان ش�هرزاد را شبيه به 
اصولگرايان منتقد حس�ن روحاني دانست که به 
گفته او انتخاب و س�ليقه مردم را نمي پس�ندند. 
 تهیه كننده سريال شهرزاد كه هنوز پرونده قضايي اش 
در ق��وه قضائیه مفتوح اس��ت همچنی��ن اعلام كرده 
كه علیه گرداننده كمپین »نه به ش��هرزاد« شکايت 
قضايي كرده اس��ت. در اين نشس��ت حمید فرخ نژاد، 
بازيگر س��ینماي ايران امامي را همراهي كرده است. 
سريال ش��هرزاد پیش از اين نیز با درج عکس حسین 
شريعتمداري در كنار عکس چند تن از زندانیان حزب 
توده تمايل به سیاست را نشان داده بود. نام امامي وقتي 
در رسانه ها به شکل مداوم تکرار شد كه اخباري درباره 
دستگیري او به دلیل ارتباط با اختلاس پرونده صندوق 
بازنشستگي آموزش و پرورش منتشر شد. مدتي بعد 
اعلام شد كه او به اين صندوق بدهکار است و با اختلاس 
ارتباطي ندارد. پس از مدتي اخباري درباره آزادي او و 
تلاشش براي تسويه بدهي به اين صندوق منتشر شد. 
اين در حالي بود كه نادر فتوره چي، روزنامه نگار سابق 
نشريات اصلاح طلب در فضاي مجازي كمپیني با عنوان 
»نه به شهرزاد« راه اندازي كرد و از كارگردان و بازيگران 
»ش��هرزاد« خواس��ت توضیح دهند كه درباره منابع 
مالي تولید اين س��ريال چقدر اطلاع داش��ته اند. ترانه 
علیدوستي و حسن فتحي درباره اين ماجرا توضیحاتي 

دادند، اما اين ماجرا به تدريج فراموش ش��د. حالا پس 
از چند ماه خبر رس��یده كه امامي در كشور كاناداست 
و مي خواهد از گردانندگان آن كمپین ش��کايت كند. 
خروج امامي از اي��ران در حالي رخ داده كه قوه قضائیه 
و فراكسیون مبارزه با مفاسد اقتصادي مجلس از سال 
گذش��ته هیچ توضیحي درباره پرونده امامي نداده اند. 
راديو زمانه از رس��انه هاي فارس��ي زبان خارج از ايران 
دو روز پیش خبر ش��کايت امامي از برپاكننده كمپین 
به شهرزاد« را منتشر كرده است. اين رسانه نوشته:  »نه 
»محمد امامي، س��رمايه گذار سريال ش��هرزاد، شنبه 
۱3 خرداد، در نشستي در شهر تورنتو كانادا از به جريان 

انداختن پرونده اي قضايي خبر داد. او كه همراه با حمید 
فرخ نژاد، بازيگر سینما و تلويزيون در اين نشست ظاهر 
شده بود، علت اين ش��کايت را ردش��دن از مرز نقد و 

رسیدن به تهمت و افترا و تشويش دانست.« 
راديو زمانه همچنین نوش��ته اس��ت: امامي منتقدان 
شهرزاد را شبیه به اصولگرايان منتقد حسن روحاني، 
رئیس جمهوري ايران دانست كه به گفته او »انتخاب 
و سلیقه مردم را نمي پسندند.« او ادعا كرد كه »وقتي 
شهرزاد از آقاي روحاني حمايت مي كند، 20 میلیون 
فالوئر آن خبردار مي شوند.« او گفت: »در قوه قضائیه 
پرونده اي علیه فتوره چي مطرح شده است« و ادامه داد 

كه »ما همه قائل به نهادهاي دموكراتیک هس��تیم.« 
او ادعاهاي كمپین نه به ش��هرزاد مبني بر فساد مالي 

تهیه كنندگان اين سريال را رد كرد.
امامي كه ب��ه همراه حمی��د فرخ نژاد در جلس��ه اي در 
دانشگاه تورنتو كانادا حاضر بود، مدعي شد: »شهرزاد« 
در مديوم جديد و طي قراردادي با سايت نت فلیکس با 
پخش كننده جهاني عرضه خواهد شد. حضور امامي در 
كشور كانادا در حالي كه پرونده اتهام فساد اقتصادي وي 
هنوز در قوه قضائیه مفتوح است موضوع عجیبي به نظر 
مي رسد. مواضع سیاسي تهیه كننده سريال شهرزاد آن 
هم در قالب نشستي خبري در كشور كانادا نیز قابل تأمل 
است. مس��ئولان قوه قضائیه هنوز درباره خروج امامي 
از كشور موضعي نگرفته اند، كش��ور كانادا سال هاست 
كه به پناهگاه اختلاس كنندگان و مفس��دان اقتصادي 
ايران تبديل شده است. حالا و در حالي كه هنوز پرونده 
قضايي امامي در ايران بسته نشده، او مدعي شده كه در 
قوه قضائیه از يک روزنامه نگار طرح شکايت كرده است. 
برخي رسانه ها نیز روز گذشته مدعي شدند تهیه كننده 
شهرزاد به كانادا رفته و در دانشگاهي در تورنتو »كارگاه 
آموزش تهیه كنندگي« برگزار كرده است. اين در حالي 
است كه همه تجربیات امامي در تهیه كنندگي به پنج 
سال اخیر بازمي گردد كه آن هم از طريق سرمايه گذاري 
به دست آمده و نه فعالیت تجربي يا تحصیل آكادمیک 
س��ینما و اينکه وي به اين س��رعت به چنان جايگاهي 
مي رسد كه كارگاه آموزشي تهیه كنندگي برگزار مي كند، 

جاي شگفتي دارد.

تهيه کننده شهرزاد پس از آنکه سر از کانادا درآورد نشست خبري گذاشت 

شهرزاد سياسي برای فرار از پرونده قضايی!

اکران هاي مردمي »عمار« آغاز شد
در هفت�ه ابتدايي م�اه مب�ارک رمض�ان و در روزهاي پس 
حساس�يت هاي  و  جمه�وري  رياس�ت  انتخاب�ات  از 
اي�ن  آث�ار  عم�ار،  جش�نواره  اکران کنن�دگان  آن، 
جش�نواره را در نق�اط مختل�ف ب�ه نماي�ش گذاش�تند. 
در هفته ابتدايي ماه مب��ارك رمضان همچون ديگ��ر ايام و در 
روزهاي پس از انتخابات رياس��ت جمهوري و حساس��یت هاي 
آن، اكران كنندگان جش��نواره عمار در كنار فعالیت هاي ديگر 
خود به اكران آثار جشنواره مردمي فیلم عمار در نقاط مختلف 
كشور پرداختند. جشنواره مردمي عمار در روزهاي ماه مبارك 
رمضان در قالب عملیات هاي موضوع و مناسبت محور به معرفي 
آثار جديدي روي آورده كه به همین منظ��ور ذيل دو عملیات 
اكران آثار ماه مبارك رمضان كه نوعي از عملیات هاي مناسبتي 
است و اكران چند اثر مشخص اقتصاد مقاومتي در قالب عملیات 
موضوع محور، آثار جشنواره مردمي عمار توسط اكران كننده ها 
به نمايش درآمد. هفت استان خوزستان، همدان، تهران، فارس، 
خراسان رضوي، خراسان جنوبي و گیلان ضیافت هاي ماه مبارك 
رمضان خود را با اكران فیلم همراه كردند كه در اين میان باغملک 

و تهران بیشترين سهم را در اين اكران ها داشتند.

    خبر

حکمت 7 

دَقَ�هٌ دَوَاءٌ مُنْجِ�حٌ وَ أعَْمَالُ  وَ الصَّ

العِْبَادِ فِی عَاجِلِهِمْ نصُْبُ أعَْيُنِهِمْ 

فِی آجَالهِِمْ. 

 صدقه دادن دارويى ثمربخش است 

و كردار بن��دگان در دنیا، ف��ردا در 

پیش روى آنان جلوه گر است.

جواد   محرمي     دریچه


